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Z A P I S N I K 
s 297. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 21. travnja 2017. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika Grada Delnica, Indira Rački 

Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Davorka Grgurić, voditeljica 

Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Dragan Abramović, 

zapovjednik JVP Delnice, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor 

Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Martina Petranović, službenica Stručne službe za 

obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Đulio Jusufi, voditelj Odsjeka 

za proračun i financije,  Davorin Klobučar, GSC Delnice, Mirna Janeš, voditeljica programa 

Pomoć u kući i Osobni asistent, Tihana Ljubojević, pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ 

Delnice. 
Ispričali izostanak: Ivica Knežević, Gordana Piskač, Alen Udovič umjesto kojeg 

sjednici prisustvuje Davorin Klobučar, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici prisustvuje 

Tihana Ljubojević. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Otvaranje ponuda za treću izmjenu i dopunu DPU Delnice. Izvršen je pregled i ocjena 

ponuda. 

- Otvaranje ponuda za javnu rasvjetu u Lučicama (bagatelna nabava za proširenje, 

pregled i ocjenu ponuda). 

- Kontrola radova na krpanju udarnih rupa.  

- Izrađen je okvirni sporazum za električnu energiju. 

- U Krašićevici je napravljen očevid i pregled zbog slijeganja materijala na cesti koje je 

potrebno dodatno sanirati. 

- Pregled i ocjena ponuda za cestu Kendar u Lučicama. 

- Rješenja za komunalnu naknadu i ovrhe za komunalnu naknadu. 

- Program održavanja nekretnina. 

- Zahtjevi za zakup javnih površina u svrhu predizborne kampanje i terasa. 

- Dat je nalog i ponuda za popravak stropa u potkrovlju zagrade Gradske uprave. 

- Ugovori za korištenje poslovnog prostora. 

- Zatražena je ponuda za sanaciju balkona na domu u Brodu na Kupi. 

- Aktivnosti vezane uz sanaciju tlakavaca na trgu. 

 

 

 



ĐULIO JUSUFI 

- Sukladno dopisu HZMO prikupljaju se svi potrebni podaci od 2011. godine za osobe 

koje su bile na stručnom osposobljavanju. 

- Isplaćene su vijećničke naknade. 

- Poslan je izvještaj za volontere. 

- Radilo se na prijedlogu novog Kolektivnog ugovora za Dječji vrtić. 

- Imali smo dvije otplate stana sa stanarskim pravom. Stanovi su otplaćeni te slijedi 

izrada brisovnih očitovanja. 

- Komunikacija s T- Com vezano za „pametne klupe“. 

- Danas je sastanak u HBOR-u vezano za ostatak investicije za Prolaz Hrvatskih šuma i 

Trg 138. brigade. 

- Aktivnosti vezane uz tromjesečne izvještaje. 

- Aktivnosti na projektu HTZ-e za nerazvijena područja za biciklističke staze. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Pripreme za „Noć knjige“ i Tjedan „Dobre dječje knjige“. 

- Sljedeći tjedan održat će se „Dodir riječi“ s Mirom Gavranom. 

- Odrađene su dvije radijske emisije: „Čitateljski kutak“ i „Znanje je moć“. 

- Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

 

IVA ŽAGAR 

- Očišćene su mrtvačnice u Zamostu, Kuželju i Crnom Lugu. 

- Krenuli smo s košnjom u Brodu na Kupi. 

- Redovno održavanje čistoće javnih površine 

- Aktivnosti vezane uz pripremu proljetnog sajma. 

- Redovni administrativni poslovi. 

 

PETAR HRG 

- Ovaj tjedan smo imali komisijski ispit zadovoljavanja Planinarskog centra 

„Petehovac“ za ulazak u pod kategoriju „Kvarner family“. 

- Završili smo natječajnu dokumentaciju i prijavili se na četiri projekta prema HTZ-u. 

Prijavljen je „Potok“, smeđa signalizacija, trasiranje biciklističkih staza i vidikovci. 

- Danas ćemo poslati dokumentaciju prema HTZ-i za Adventsku bajku i Snow MTV 

utrku. 

- S udrugom Zdolanjski kraj napravili smo prijavu prema PGŽ za manifestaciju 

„Tragom goranske starine“. 

- Pripreme za Uskršnji sajam. 

- Radili smo na prijavi za trasiranje biciklističkih staza u suradnji s Gradom. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Pripreme za manifestaciju „Dani otvorenih vrata GSC-a“. 

- Organizacija susreta županijskih saveza sportske rekreacije u čijoj organizaciji 

sudjeluje Savez sportske rekreacije PGŽ i GSC. Sutra će biti susret četiriju županijskih 

saveza: Osječko-baranjske, Međimurske, Šibensko-kninske i Primorsko-goranske.  

- Svi sportski objekti su u funkciji. 

- Redovne aktivnosti. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- Tematski je tjedan vezan uz „Dan planeta Zemlje“. 

- Pripreme za Dječju olimpijadu. 



- Sređivanje dokumentacije i pisanje mišljenja na zahtjeve. 

- U planu je sređivanje arhive. 

- Imat ćemo kadrovskih promjena.  

- Dogovori za oproštaj od predškolaca i izrada „Knjige uspomena“. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Ovaj tjedan obiđeni su korisnici na području Općine Mrkopalj te je izvršena kontrola 

djelatnika. 

- Obiđen je dio korisnika na području Općine Lokve te je izvršena kontrola djelatnika. 

- U postupku je popunjavanje upitnika prema nadležnom ministarstvu gdje se traže 

podaci o Udruzi i svim korisnicima. 

- Pružene su sve usluge pomoći u kući kao i asistencije u nastavi. 

- Logopedica je pružila sve usluge logopedske rehabilitacije. 

 

DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Registracija vozila. 

- Dan tehnike i dan čišćenja. 

- Stručni skup u Opatiji. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Ovaj tjedan se nastavilo s aktivnostima izlučivanja arhivske građe. 

- Temeljem dopisa Ministarstva uprave svi službenici dostavili su original diplome 

odnosno svjedodžbe te je svakoj ustanovi upućen dopis radi provjere istih.  

- Prikupljena je gotovo sva dokumentacija vezana uz osobe na stručnom 

osposobljavanju i to od 2011. godine. 

- Ministarstvo pravosuđa zatražilo je podatke o trgovačkim društvima u vlasništvu 

Grada. Od društava su prikupljene sve potrebne informacije koje su dostavljene 

ministarstvu. 

- Izlučeno je arhivsko gradivo od provedenih izbora za Sabor i predsjednika RH iz 

2015. godine. Zapisnik je proslijeđen DIP-u te slijedi dogovor s METIS-om radi 

preuzimanja građe. 

- Izrađen je Plan savjetovanja sa zainteresiranom javnošću za 2017. godinu. 

- Napravljen je zapisnik s Konstituirajuće sjednice Povjerenstva za predlaganje, 

praćenje, realizaciju i nadzor nad provedbom projekta koji će se financirati iz donacije 

pokojne J. Majnarich. 

- Prisustvovanje ostavinskoj raspravi u Javnobilježničkom uredu u Rijeci. 

- Aktivnosti oko predstojećih lokalnih izbora. 

- Aktivnosti na projektu „Umjetnost i kultura za mlade“. 

- Aktivnosti pisarnice i ureda tajnice. 

 

 

 

Dovršeno u 8,20 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 
 


